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Co se na křtu nejvíce líbilo tobě? Nebo na co se nejvíc těšíš?

Jaké to bylo scházet se 
s misionáři?
Misionáři byli opravdu milí! Vždy 

jsem se těšil na to, až s nimi budu 

mít lekce o Ježíši Kristu a Jeho evan-

geliu. Líbily se mi příběhy, které mi 

vyprávěli, a hry, které jsme hráli, 

aby mi pomohli se učit.

Jaké to bylo poprvé navští-
vit Primárky?
Nejdřív jsem byl tak nervózní, že 

jsem se málem rozbrečel. Pak jsem 

ale šel na akci Primárek. Se všemi 

jsem se seznámil a našel si několik 

přátel.

Pokud jste noví, radím vám, abyste 

přišli na lekci Primárek, i když máte 

nejdřív strach. Nováčky máme rádi!

Jak následuješ Ježíše?
Modlím se a chodím každou neděli 

na shromáždění. Povídám si s rodi-

nou o evangeliu Ježíše Krista.

Snažím se všímat si druhých, kteří 

potřebují pomoct. Doma pomáhám 

mamince s domácími pracemi. 

Tatínkovi pomáhám se zahradni-

čením, sekáním dřeva a sestavo-

váním různých věcí. Před několika 

měsíci pořádal náš sbor talentový 

večer. Jsem hudebník, takže jsem 

celý večer hrál na bubny.

Jaký byl tvůj křest?
Můj tatínek pokřtil mě a moji 

maminku na mé 11. narozeniny. 

Byl jsem moc šťastný! Pozvali 

jsme hodně lidí, které máme rádi. 

Přišli mě podpořit moji spolužáci 

a učitelé.

Když jsem vyšel z vody, měl jsem 

obrovskou radost. Usmíval jsem 

se od ucha k uchu! Byl jsem moc 

šťastný, že můžu následovat pří-

klad Ježíše Krista.
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Jak jsem se dal pokřtít

Ahoj! Jmenuji se Ara-
noarii. Žiji na Tahiti. 
Je mi 11 let a jsem 
hrdý na to, že jsem 
členem Církve Ježíše 
Krista Svatých posled-
ních dnů.

Jak jsi se o Církvi dozvěděl?
Jedni přátelé pozvali moji rodinu na 

církevní akci. Byli jsme také pozvá-

ni na křest jednoho dítěte. Zeptal 

jsem se maminky, jestli bych se 

mohl scházet s misionáři, protože 

jsem si opravdu přál dozvědět se 

více o Ježíši Kristu.
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